
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 1 POSĖDYJE PRIIMTŲ 
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T1-104 Dėl Balsų skaičiavimo komisijos sudarymo 

ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo. 

 

23 - - - - b. s. 

T1-105 

 

Dėl paskyrimo laikinai vykdyti Lietuvos 

Respublikos vietos savivaldos įstatymo 27 

straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose 

nustatytus mero įgaliojimus. 

 

23 - - - - b. s. 

T1-106 Dėl Plungės rajono savivaldybės mero 

politinio (asmeninio) pasitikėjimo valstybės 

tarnautojų pareigybių skaičiaus nustatymo.  

 

23 23 18 4 1  

T1-107 Dėl pritarimo teikiamai kandidatūrai į 

Plungės rajono savivaldybės vicemero 

pareigas. 

 

23 23 18 - 5   

T1-108 Dėl sudaromų Plungės rajono savivaldybės 

tarybos komitetų skaičiaus ir įgaliojimų 

nustatymo. 

23 23 14 8   1  

T1-109 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

komitetų sudėčių patvirtinimo.  

 

23 23 18 5 -  

T1-110 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

komitetų pirmininkų ir komitetų pirmininkų 

pavaduotojų paskyrimo. 

 

22 22 18 - 4  

T1-111 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Kontrolės komiteto sudarymo. 

 

22 22 - - - b. s.  

T1-112 Dėl Savivaldybės tarybos narių delegavimo į 

Telšių regiono plėtros tarybos Kolegiją ir 

įgaliojimų suteikimo. 

 

22 22 - - - b. s.  

T1-113 Dėl atstovų į Lietuvos savivaldybių 

asociacijos suvažiavimą išrinkimo. 

22 22 - - -  b. s.  

_______________________ 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

1 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. balandžio 21 d. Nr. T-5 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. balandžio 21 d., 13:00–15:00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdyje dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo Liudas Skierus, UAB „Vičiūnų grupė“ ir UAB „Plungės kooperatinė 

prekyba“ gamybos konsultantas, Gediminas Stonys, UAB „Gedimino taisykla“ direktorius.  

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 1 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com  kanalu.  

  

Prieš posėdį Savivaldybės tarybos nariai pasirašė registracijos lape. 

Savivaldybės rinkimų komisijos pirmininkė Airida Montvydienė informavo, jog į posėdį 

atvyko visi 23 naujai kadencijai išrinkti Savivaldybės tarybos nariai, ir pirmąjį posėdį paskelbė 

pradėtu.  

Sugiedotas Lietuvos Respublikos himnas. 

Airida Montvydienė Savivaldybės tarybos narius bei posėdžio dalyvius supažindino su 

Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatyme numatyta tarybos nario priesaikos priėmimo 

tvarka, priėmė abėcėlės tvarka kviestų prisiekti tarybos narių priesaikas bei įteikė jiems tarybos 

nario pažymėjimus. Toliau kalbėjusi A. Montvydienė informavo, kad Vyriausioji rinkimų komisija 

balandžio 20 d. patenkino išrinkto Plungės Savivaldybės tarybos nario Arūno Tamošausko prašymą 

dėl Savivaldybės tarybos nario mandato atsisakymo ir priėmė sprendimą į likusią laisvą 

Savivaldybės tarybos narių vietą įrašyti Laimą Žilienę.   

Laima Žilienė priėmė tarybos narės priesaiką ir jai buvo įteiktas tarybos narės pažymėjimas.  

Paskutinis priesaiką priėmė trečiai kadencijai perrinktas Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis.  

Audrius Klišonis tarė sveikinimo žodį. 

Airida Montvydienė paskelbė tarybos narių, įgijusių visas tarybos nario teises ir pareigas, 

sąrašą bei palinkėjo gero bei konstruktyvaus darbo. 

Airida Montvydienė posėdžio vedimą perdavė Audriui Klišoniui.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paskelbė posėdžio pertrauką ir posėdžio dalyvius 

pakvietė puodelio kavos. 

Po pertraukos vyko darbinis Savivaldybės tarybos posėdis.  

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 1 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

2. Dėl Balsų skaičiavimo komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo. 

3. Dėl paskyrimo laikinai vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 27 

straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės mero politinio (asmeninio) pasitikėjimo valstybės 

http://www.youtube.com/
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tarnautojų pareigybių skaičiaus nustatymo.  

5. Dėl pritarimo teikiamai kandidatūrai į Plungės rajono savivaldybės vicemero pareigas. 

6. Dėl sudaromų Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų skaičiaus ir įgaliojimų 

nustatymo. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimo.  

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų pirmininkų ir komitetų pirmininkų 

pavaduotojų paskyrimo. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto sudarymo. 

10. Dėl Savivaldybės tarybos narių delegavimo į Telšių regiono plėtros tarybos Kolegiją ir 

įgaliojimų suteikimo. 

11. Dėl atstovų į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą išrinkimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 1 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis, prieš pristatydamas posėdžio darbotvarkę, informavo 

jog iš Vyriausybės atstovo yra gauta pastaba dėl posėdžio darbotvarkėje pateiktų dviejų klausimų. 

Vienas iš klausimų yra: ,,Dėl atstovų į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą išrinkimo“. 

Toliau kalbėjęs meras sakė, kad naujai išrinktas Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse 

Rimvydas Pilibaitis, šiandien dalyvaujantis Naujosios Akmenės tarybos posėdyje, sakė, jog minėta 

savivaldybė yra įtraukusi į darbotvarkę šį klausimą. Toliau kalbėjęs meras sakė, jog kitas 

papildomas klausimas yra: „Dėl Savivaldybės tarybos narių delegavimo į Telšių regiono plėtros 

tarybos Kolegiją ir įgaliojimų suteikimo“. A. Klišonis, kreipdamasis į tarybos narius, pastebėjo, jog, 

jei būtų pritarta bendru sutarimu, tada į šios dienos darbotvarkę minėti klausimai būtų įtraukti, – jei 

būtų prieštaraujančių, būtų atidedama kitam Savivaldybės tarybos posėdžiui. 

Mindaugas Kaunas pirmininkaujančio mero klausė: „Gal galima pateikti pareikštinius 

dokumentus prieš pradedant svarstyti darbotvarkės pirmąjį klausimą“. 

Meras patikslino, kad dalis dokumentų yra gauta, ir jie bus paviešinti. Toliau kalbėjęs A. 

Klišonis patikslino, kad būtent dabar norintis susitarti dėl darbotvarkės patvirtinimo.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad dokumentus norintis pateikti prieš darbotvarkės tvirtinimą. 

Audrius Klišonis pabrėžė, jog dabar tariamasi dėl darbotvarkės tvirtinimo, o po to jau 

priimsiąs pareikštinius dokumentus.  

Meras klausė tarybos narių, ar jie pritariantys pateiktai darbotvarkei ir, ar galima priimti 

sprendimą bendru sutarimu.   

Prieštaraujančių bei norinčių pasisakyti nebuvo, tai posėdžio pirmininkas sakė, kad dėl 

darbotvarkės pirmojo klausimo svarstymo pritarta bendru sutarimu.   

Mindaugas Kaunas, kreipdamasis į merą, sakė, kad dėl darbotvarkės tvirtinimo norintis 

balsavimo.     

Meras, kreipdamasis į M. Kauną, pastebėjo, kad darbotvarkei pritarta bendru sutarimu.  

Mindaugas Kaunas išreiškė nepasitenkinimą, klausdamas: „Kada spėjote priimti, aš 

nesuprantu?“. 

Audrius Klišonis patikslino, kad buvo klausiama dėl darbotvarkės tvirtinimo, bet nebuvo 

prieštaraujančių, todėl buvo priimtas sprendimas bendru sutarimu. Toliau kalbėjęs A. Klišonis 

klausė M. Kauno, dėl kurio klausimo norintis balsuoti.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad norintis balsavimo dėl darbotvarkės.  

Pasiūlymui balsuoti buvo pritarta. 

Už pateiktą darbotvarkės projektą balsavo 18 (aštuoniolika) tarybos narių (Marijus Kaktys, 

Andriejus Stančikas, Česlovas Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, 

Remigijus Striaupa, Algirdas Pečiulis, Laima Žilienė, Linas Ramanauskas, Rimantas Petkus, 

Audrius Misiūnas, Artūras Urniežius, Adomas Zamulskis, Julius Nekrašas, Giedriaus Ramanauskas, 

Ramūnas Lydis, Tadas Šetkauskis), susilaikė – 5 (penki) (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, 

Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas, Robertas Endrikas), balsavime dalyvavo – 23 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę.  
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Prieš pradedant svarstyti antrąjį darbotvarkės klausimą, posėdžio pirmininkui įteikti 

pareiškimai. 

 

Mindaugas Kaunas perskaitė pranešimą, kuriuo pareiškiama, kad X šaukimo Plungės rajono 

savivaldybės tarybos nariai (Vida Bondauskienė, Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas, Robertas 

Endrikas, Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas), vadovaudamiesi Lietuvos Respublikos vietos 

savivaldos įstatymo 3 straipsnio 15 punktu ir Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento, patvirtinto Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimu T1-71, 

3 skyriaus 18 punktu, skelbia save Savivaldybės tarybos „Vieninga Plungė“ frakcija. Frakcijos 

pirmininku išrinktas Mindaugas Kaunas, pavaduotoja – Vida Bondauskienė.  

Pareiškimas įteiktas Audriui Klišoniui. 

NUSPRĘSTA. Konstatuoti frakcijos „Vieninga Plungė“ įregistravimo faktą. 

 

Adomas Zamulskis perskaitė pranešimą, kuriuo pareiškiama, kad pagal Tėvynės Sąjungos – 

Lietuvos krikščionių demokratų partijos sąrašą išrinkti tarybos nariai – Julius Nekrašas, Adomas 

Zamulskis bei Giedrius Ramanauskas – veiklą taryboje vykdys susivieniję į Tėvynės Sąjungos – 

Lietuvos krikščionių demokratų frakciją. Frakcijos pirmininkas – Adomas Zamulskis. Toliau 

kalbėjęs A. Zamulskis pareiškė, kad Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų partijos 

išrinkti tarybos nariai būtų deleguojami į komitetus sekančiai: Adomas Zamulskis – Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto, Julius Nekrašas – Švietimo, kultūros ir sporto, Giedrius Ramanauskas – 

Sveikatos ir socialinės apsaugos komitetą. Toliau kalbėjęs A. Zamulskis perskaitė pareiškimą, 

kuriame nurodoma, kad Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų partijos nariai 

pareiškia, kad vadovaudamiesi LR vietos savivaldos įstatymo 20 straipsnio 1 punktu, Kontrolės 

komiteto nariu siūlo tarybos narį Adomą Zamulskį.  

Pareiškimas įteiktas Audriui Klišoniui. 

NUSPRĘSTA. Konstatuoti Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų frakcijos 

įregistravimo faktą. 

 

Algirdas Pečiulis perskaitė LR „Liberalų sąjūdis“ frakcijos pareiškimą, jog kuriama LR 

„Liberalų sąjūdis“ frakcija, kurią sudaro dvylika narių – Gintarė Drackienė, Česlovas Kerpauskas, 

Jurgita Latakienė, Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Rimantas Petkus, Linas Ramanauskas, 

Gediminas Stonys, Remigijus Striaupa, Laima Žilienė, Artūras Urniežius, Alina Vičienė. Pasako jo, 

pareiškimas pateikiamas iš naujo, nes keitėsi frakcijos narių sudėtis.   

Pareiškimas įteiktas Audriui Klišoniui. 

NUSPRĘSTA. Konstatuoti frakcijos LR ,,Liberalų sąjūdis“ įregistravimo faktą. 

 

Mindaugas Kaunas perskaitė susitarimą, kuriuo skelbiama, jog „Vieninga Plungė“ ir 

Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų frakcijų nariai, vadovaudamiesi LR vietos 

savivaldos įstatymo 3 straipsnio 17 punktu, Plungės rajono tarybos veiklos reglamento, patvirtinto 

Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimu T1-71, 3 skyriaus 20 punktu, 

skelbia save Savivaldybės tarybos opozicija, t. y. mažuma. Toliau kalbėjęs Mindaugas Kaunas sakė, 

kad pridedami opozicijos veiklos principai ir kryptys. 

Pareiškimas įteiktas Audriui Klišoniui. 

NUSPRĘSTA. Konstatuoti iš devynių tarybos narių sudarytos Savivaldybės tarybos 

mažumos (opozicijos) paskelbimo faktą.  

 

Vida Bondauskienė perskaitė pareiškimą, kuriuo X šaukimo Plungės rajono savivaldybės 

tarybos „Vieninga Plungė“ ir Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų frakcijų nariai 

pareiškia, kad vadovaudamiesi LR vietos savivaldos įstatymo 3 straipsnio 18 punktu bei Plungės 

rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento, patvirtinto Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2023 m. kovo 30 d. sprendimu Nr. T1-71, 3 skyriaus 21 punktu, deleguoja Savivaldybės tarybos 

narį Mindaugą Kauną į Savivaldybės tarybos opozicijos lyderius.  
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Pareiškimas įteiktas Audriui Klišoniui. 

NUSPRĘSTA. Konstatuoti frakcijos „Vieninga Plungė“ ir Tėvynės Sąjungos – Lietuvos 

krikščionių demokratų frakcijų opozicijos lyderį Mindaugą Kauną.  

 

Vida Bondauskienė perskaitė pareiškimą, kuriuo pareiškė, kad X šaukimo Plungės rajono 

savivaldybės tarybos „Vieninga Plungė“ frakcijos nariai, vadovaudamiesi LR vietos savivaldos 

įstatymo 20 straipsnio 1 punktu bei Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento 14 

skyriaus 206 punktu, Kontrolės komiteto nariu siūlo Mindaugą Kauną.  

 

Audrius Klišonis informavo gavęs susitarimą dėl valdančiosios daugumos formavimo ir 

veiklos programos. Joje buvo nurodoma, kad koaliciją sudaro LR ,,Liberalų sąjūdis“ partijos nariai 

(iš viso – 12 tarybos narių), Lietuvos socialdemokratų partijos atstovai (iš viso – 2) tarybos nariai 

bei Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos (iš viso – 2) tarybos nariai. Toliau kalbėjęs A. Klišonis 

informavo, kad yra pridedama programa, kuri vėliau bus patalpinta Savivaldybės tinklalapyje.  

NUSPRĘSTA. Konstatuoti iš šešiolikos tarybos narių sudarytos Savivaldybės tarybos 

daugumos (koalicijos) paskelbimo faktą. 

 

Tadas Šetkauskis perskaitė pranešimą, kuriuo skelbiama, kad X šaukimo Plungės rajono 

savivaldybės tarybos nariai, Tadas Šetkauskis ir Ramūnas Lydis, vadovaudamiesi Vietos savivaldos 

įstatymo 9 straipsnio 1 dalies 4 punktu, sudaro Socialdemokratų grupę.  

NUSPRĘSTA. Konstatuoti Socialdemokratų grupės įregistravimo faktą. 

 

Audrius Klišonis informavo turįs pranešimą, kuriuo skelbiama, kad X šaukimo Plungės 

rajono savivaldybės tarybos nariai, Andriejus Stančikas ir Marijus Kaktys, sudaro Lietuvos 

valstiečių ir žaliųjų sąjungos grupę.  

NUSPRĘSTA. Konstatuoti Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos grupės įregistravimo 

faktą. 

 

Posėdžio pirmininkas sakė gavęs LR ,,Liberalų sąjūdis“ pareiškimą, kuriame nurodoma, kad 

į Kontrolės komitetą yra siūloma Jurgitos Latakienės kandidatūra, Lietuvos valstiečių ir žaliųjų 

sąjungos partija į Kontrolės komitetą deleguoja Andriejų Stančiką, Socialdemokratų partija – Tadą 

Šetkauskį.   

 

2. SVARSTYTA. Balsų skaičiavimo komisijos sudarymas ir jos veiklos nuostatų 

patvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Pasiūlyta teikti tarybos narių kandidatūras į Balsų skaičiavimo komisiją. 

Audrius Klišonis informavo, kad LR „Liberalų sąjūdis“ į komisijos sudėtį siūlo Jurgitą 

Latakienę.  

Socialdemokratų partija – Ramūną Lydį.  

Politinis komitetas „Vieninga Plungė“ pasiūlė Rimą Dužinską.  

Pasiūlytoms kandidatūroms pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA.  

1. Sudaryti šios sudėties Balsų skaičiavimo komisiją: Jurgita Latakienė, Ramūnas Lydis ir 

Rimas Dužinskas.  

2. Komisijos pirmininke paskirta Jurgita Latakienė.  

3. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-104 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Paskyrimas laikinai vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 

įstatymo 27 straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis sakė, kad sprendimo projektas buvo pateiktas tarybos 

nariams susipažinimui, bet jame nebuvo įvardinta asmens tapatybė. Toliau kalbėjęs meras sakė, kad 
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siūloma paskirti Algirdą Pečiulį, Plungės rajono savivaldybės tarybos narį, X šaukimo Plungės 

rajono savivaldybės tarybos kadencijai laikinai vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 

įstatymo 27 straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus, kai jo nėra dėl 

atostogų, laikino nedarbingumo ar kitų pateisinamų priežasčių.  

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Savivaldybės tarybos narį Algirdą Pečiulį X šaukimo Plungės rajono savivaldybės tarybos 

kadencijai paskirti vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 27 straipsnio 2 dalies 4, 

5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus, kai jo nėra dėl atostogų, laikinojo nedarbingumo ar 

kitų pateisinamų priežasčių.  

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-105 pridedamas). 

 

Meras A. Klišonis posėdžio vedimą perdavė Algirdui Pečiuliui.  

Algirdas Pečiulis padėkojo tarybai už pasitikėjimą.  

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės mero politinio (asmeninio) pasitikėjimo 

valstybės tarnautojų pareigybių skaičiaus nustatymas.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis sakė, kad parengtas sprendimo projektas buvo 

pateiktas tarybos nariams susipažinimui. Informavo, kad remiantis Vietos savivaldos įstatymu, siūlo 

patvirtinti 6 (šešias) politinio asmeninio pasitikėjimo valstybės tarnautojų pareigybes. Pasak jo, 

planuojama steigti 1 (vieną) vicemero pareigybę, nors remiantis Vietos savivaldos įstatymu, yra 

galimybė skirti 2 (du) vicemerus. Jo teigimu, dėl finansinių išteklių to buvo atsisakyta. Toliau 

kalbėta apie mero patarėjų pareigybes, kurios planuojamos 2 (dvi), Savivaldybės tarybos posėdžių 

sekretorių pareigybes – 2 (dvi) ir Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

pareigybė 1 (viena).    

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Mindaugas Kaunas pastebėjo, jog, jau praeitame Savivaldybės tarybos posėdyje klausęs, 

kiek papildomos pareigybės kainuos Savivaldybės biudžetui. Pasak jo, dabar turįs šio sprendimo 

projekto aiškinamąją dalį, tačiau suabejojo pateikiama informacija. Toliau kalbėjęs M. Kaunas sakė, 

kad pateiktame rašte parašyta: „Mes steigiame 6 (šešias) pareigybes, bet darbo užmokestį 

skaičiuojame 3 (trejoms) pareigybėms, t. y. mero patarėjui ir Savivaldybės tarybos posėdžių 

sekretoriui 2 (dvejoms) pareigybėms 8 (aštuonių) mėnesių laikotarpiui bus reikalingi 58,2 tūkst. 

eurų, bet nekalbama apie kitas pareigybes“. Klausta: „Kokia iš viso bus bendra suma pinigų, kiek 

papildomų lėšų reikės šioms pareigybėms, kurių įsteigta daugiau, nei buvo praeitoje kadencijoje?“. 

Audrius Klišonis, kreipdamasis į Mindaugą Kauną, sakė, kad papildomų pareigybių daugiau 

nėra ir pridūrė, kad Administracijos direktoriaus, vicemero bei mero pareigybės praeitoje 

kadencijoje buvo po vieną ir šioje kadencijoje lieka po vieną. Kalbėdamas apie patarėjus, – 

informavo, kad praeitoje kadencijoje buvo vienas, dabar bus du, bei, kaip numato Vietos savivaldos 

įstatymas, privaloma tvarka skiriami du Savivaldybės tarybos sekretoriai. Jo teigimu – papildomų 

lėšų, be čia įvardinto skaičiaus, daugiau nereikės.  

Opozicijos lyderis M. Kaunas sakė, kad vis tiek nesuprantąs, jei buvo 5 (penkios) 

pareigybės, dabar esą numatomos iš viso 8 (aštuonios) pareigybės. Toliau kalbėjęs M. Kaunas sakė: 

„Kai bus biudžeto persvarstymas, matyt, tada ir matysime naujai įsteigtoms pareigybėms skirtą 

pinigų sumą ir kiek visuomenės lėšų bus panaudota papildomų pareigybių įsteigimui“.  

Audrius Klišonis pasisiūlė Mindaugui Kaunui padėti suskaičiuoti pareigybių skaičių. Jo 

teigimu: meras – 1, vicemeras – 1, Administracijos direktorius – 1, mero patarėjai – 2, Savivaldybės 

tarybos posėdžių sekretoriai – 2.  

Mindaugas Kaunas papildė merą sakydamas, kad ateityje planuojama steigti Administracijos 

direktoriaus pavaduotojo pareigybę. 
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Meras atsakė M. Kaunui, kad Administracijos direktoriaus pavaduotojo pareigybė nėra 

politinio (asmeninio) pasitikėjimo valstybės tarnautojo pareigybė. Pasak jo, šis klausimas dėl 

Savivaldybės struktūros pakeitimo bus svarstomas kitame Savivaldybės tarybos posėdyje.   

Algirdas Pečiulis klausė tarybos narių, ar reikalingas balsavimas, ar bus pritarta bendru 

sutarimu.  

Nesant bendro sutarimo, A. Pečiulis kvietė tarybos narius balsuoti dėl pateikto sprendimo 

projekto. 

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 18 (Marijus Kaktys, Andriejus Stančikas, Česlovas 

Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, Algirdas 

Pečiulis, Laima Žilienė, Linas Ramanauskas, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Artūras 

Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas Šetkauskis, Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas, Julius 

Nekrašas), susilaikė – 1 (Robertas Endrikas), prieš – 4 (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, 

Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas). Balsavime dalyvavo – 23 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA.  

1. Nustatyti Plungės rajono savivaldybės mero politinio (asmeninio) pasitikėjimo valstybės 

tarnautojų pareigybių skaičių – 6. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-106 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Pritarimas teikiamai kandidatūrai į Plungės rajono savivaldybės vicemero 

pareigas.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis, kreipdamasis į Savivaldybės tarybos narius, pristatė 

sprendimo projektą dėl kandidatūros į Plungės rajono savivaldybės tarybos vicemero pareigas. 

Toliau kalbėjęs A. Klišonis sakė, jog, vadovaudamasis LR vietos savivaldos įstatymo 27 straipsnio 

2 dalies 20 punktu, 32 straipsnio 2 dalimi bei Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento, patvirtinto Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimu Nr. T1-

71 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ 18 skyriaus 278.2 

papunkčiu, teikia Plungės rajono savivaldybės tarybai Žydrūno Purauskio kandidatūrą į Plungės 

rajono savivaldybės vicemero pareigas. Toliau kalbėjęs A. Klišonis vylėsi, jog tarybos nariai esą 

pažįsta Žydrūną Purauskį pakankamai puikiai. Pasako jo, tai sąžiningas, punktualus, tvarkingas 

žmogus.  

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Adomas Zamulskis klausė mero, ar yra nuspręsta, kokias sritis kuruosiantis Žydrūnas 

Purauskis, mat aiškinamajame rašte informacijos apie tai nebuvo rasta. Toliau kalbėjęs A. 

Zamulskis klausė: „Ar yra dar kokių nors su darbo santykiais susijusių dalykų?“ Pasidomėta, ar 

eidamas vicemero pareigas, Ž. Purauskis dalyvaus dar kokioje nors veikloje.  

Audrius Klišonis sakė, kad Ž. Purauskis kuruos švietimo, kultūros, turizmo ir sporto sritis. 

Pasak jo, šiuo metu Ž. Purauskis 0,25 etato dirba Plungės rajono Žemaičių Kalvarijos kultūros 

centre. Akcentuota, jog dar nėra gautas Ž. Purauskio prašymas dėl galimybės tęsti šias pareigas.  

Mindaugas Kaunas, kreipdamasis į Juridinio ir personalo administravimo skyriaus atstovą, 

klausė: „Ar gali žmogus dirbantis 0,25 etapo eiti ir vicemero pareigas?“, – ar tai suderinama.  

Vytautas Tumas sakė, kad tiesioginio draudimo dirbti nėra. Pasak jo, jei bus patvirtinta ši 

pareigybė mero potvarkiu, dėl darbo suderinimo informacija bus patikrinta.  

Meras sakė norintis patikslinti Mindaugą Kauną, kad dar nėra patvirtinta Ž. Purauskio 

kandidatūra ir nėra gautas jo prašymas toliau dirbti Žemaičių Kalvarijos kultūros centre.  

Algirdo Pečiulio teigimu, gavus darbdavio sutikimą, galima tęsti darbą ir kitoje įstaigoje.  

Tarybos nariams nesutikus, kad sprendimo projektui būtų pritarta bendru sutarimu, A. 

Pečiulis kvietė tarybos narius balsuoti dėl pateikto sprendimo projekto. 

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 18 (Marijus Kaktys, Andriejus Stančikas, Česlovas 

Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, Algirdas 

Pečiulis, Laima Žilienė,  Linas Ramanauskas, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Artūras 

Urniežius, Adomas Zamulskis, Julius Nekrašas, Giedriaus Ramanauskas, Ramūnas Lydis, Tadas 

Šetkauskis), susilaikė – 5 (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, Tomas Mašeckis, Rimas 
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Dužinskas, Robertas Endrikas). Balsavime dalyvavo – 23 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA: 

1. Pritarti Plungės rajono savivaldybės mero teikiamai Žydrūno Purauskio kandidatūrai į 

Plungės rajono savivaldybės vicemero pareigas. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-107 pridedamas).  

 

6. SVARSTYTA. Sudaromų Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų skaičiaus ir 

įgaliojimų nustatymas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis sakė teikiąs parengtą sprendimo projektą dėl 

sudaromų Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų skaičiaus ir įgaliojimų nustatymo. Pasak 

jo, atsižvelgiant į teikimus, kuriuos siūlė išrinkti Savivaldybės tarybos nariai, ir remiantis teisine 

praktika, kuri imperatyviai nepasako, kad Savivaldybės taryba gali turėti kitokią nuomonę, nes 

Vyriausiojo administracinio teismo galutinis išaiškinimas yra tai, kad taryba pati priima sprendimus, 

tačiau, rodydami geranoriškumą opozicijai, yra siūloma koreguoti komitetų narių skaičių. Toliau 

kalbėjęs A. Klišonis sakė, kad siūloma sudaryti 6 (šešis) X šaukimo Plungės rajono savivaldybės 

tarybos kadencijai, komitetus: Ekonomikos, finansų ir biudžeto – 6 nariai; Kaimo reikalų – 5 nariai; 

Sveikatos ir socialinės apsaugos – 5 nariai; Švietimo, kultūros ir sporto – 5 nariai; Vietos ūkio ir 

ekologijos – 4 nariai bei Kontrolės – 5 nariai.  

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Robertas Endrikas sakė pasikartosiantis dar kartą dėl Kaimo reikalų komiteto. Jo nuomone, 

šis komitetas sukurtas, kad Andriejus Stančikas „pabūtų“ viršininku. Pasak jo, jau įvykusiame 

pirmajame (anuliuotame) Kaimo reikalų komitete buvo galima įžvelgti, kad šis Komitetas nieko 

nesprendžia. Jo teigimu, šiame Komitete buvo sprendžiami Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

bei Vietos ūkio ir ekologijos komiteto klausimai. Toliau kalbėjęs R. Endrikas sakė, kad kaime 

gyvenantiems žmonėms reikia ne komitetų skaičiaus, bet, kaip ir miesto žmonėms, reikia asfaltuotų 

gatvių, kanalizacijos, elektros, darbo vietų ir socialinių paslaugų. Jo nuomone, kaime gyvenantys 

žmonės nėra durni, „žmonių durninimo politika“ esą nėra perspektyvi. Dar kartą kreipdamasis į 

tarybos narius, R. Endrikas pasisakė už 4 (keturių) komitetų steigimą. Kalbėta, kad kuo daugiau 

narių komitetuose, tuo labiau galima išdiskutuoti tam tikru klausimu.  

Vida Bondauskienė, antrindama Robertui Endrikui, sakė, kad pirmoji vykusi Kaimo reikalų 

komiteto „repeticija“ parodė, kad minėto Komiteto darbotvarkė buvusi labai siaura, t. y. 2 

klausimai: iš jų 1 buvo švietimo. Pasak jos, teiginys, kad Kaimo reikalų komitetas gins kaimo 

žmonių interesus, – pirmojo posėdžio metu taip nepasirodė. Akcentuota, jog Komitetas, pritardamas 

parengtam sprendimo projektui, kuriuo remiantis Liepijų mokyklai kilo grėsmė tapti aštuonmete, – 

rodo, kad Kaimo reikalų komiteto nariai neanalizavo tinkamai skaičių, nesusipažino tinkamai su 

informacija. V. Bondauskienė, kreipdamasi į tarybos narius, siūlė Kaimo reikalų komiteto 

neformuoti.  

Mindaugas Kaunas sakė norįs pasidžiaugti, kad buvo visgi suprasta dėl praeitame 

Savivaldybės tarybos posėdyje padarytų klaidų, procedūrinių pažeidimų, t. y. daugumos mažumos 

proporcijų nustatymo ir tie klausimai buvo išspręsti. Pasak jo, dabar vėl yra siūloma formuoti 5 

komitetus, bet, kreipdamasis į kolegas, prašė nebalsuoti už Kaimo reikalų komiteto steigimą. 

Opozicijos lyderis pasisakė už tai, kad būtų steigiami 5 (penki) komitetai.  

Adomas Zamulskis pasidžiaugė, kad buvo išspręstas daugumos ir mažumos proporcijos 

klausimas. Toliau kalbėjęs A. Zamulskis sakė, kad narių skaičius komitetuose, t. y. Kaimo reikalų 

komitete 5 (penki) nariai, o Vietos ūkio ir ekologijos komitete – 4 (keturi) – kelia didelių abejonių. 

Siūlė Kaimo reikalų komiteto formavimui nepritarti.  

Andriejus Stančikas pripažino, kad Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos nariai taip pat 

buvo nepritarę Kaimo reikalų komiteto steigimui, tačiau vėliau supratę, kad šis Komitetas yra 

svarbus. Pasak jo, jis nesutinka, kad Kaimo reikalų komiteto nariai nekompetentingi spręsti 

švietimo, kultūros ir sporto klausimus. A. Stančikas sakė, kad ir kaime gyvena jaunos šeimos, 

turinčios vaikų. Pridūrė, jog nesutinka, kad Kaimo reikalų komitetas sprendžia tik ūkininkų 

klausimus. Toliau kalbėjęs sakė, kad turėjęs nuomonę, pritariant kolegoms iš praeitos kadencijos, 
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nepritarti Kaimo reikalų komiteto įsteigimui, nes pakankamai gerai būdavo išgvildenami klausimai 

kituose komitetuose, bet šiai dienai tai kelia abejonių.  

Marijus Kaktys sakė, esą daug spręstinų klausimų yra susijusių su kaimo reikalais, bet 

pripažino, kad šiuos klausimus galima spręsti ir kituose komitetuose. Toliau kalbėjęs A. Kaktys 

pastebėjo, kad vykusiame Vietos ūkio ir ekologijos komitete buvo 12 darbotvarkės klausimų, o 

Kaimo reikalų komitete – 2 klausimai. Pasak jo, Vietos ūkio ir ekologijos komitete turėtų būti 5 

nariai, o Kaimo reikalų komitete – 4.  

Rimas Dužinskas informavo, kad praeitoje kadencijoje teko dirbti jungtiniame Ūkio, 

ekologijos ir kaimo reikalų komitete. Pasak jo, su kaimo reikalais susiję klausimai buvo išsamiai 

gvildenami, visiems klausimams spręsti užteko laiko. Siūlė Kaimo reikalų komiteto steigimui 

nepritarti.  

Česlovas Kerpauskas sakė įžvelgiąs, jog opozicija turinti ,,kažkokių“ tikslų, kad nebūtų 

steigiamas Kaimo reikalų komitetas.   

Robertas Endrikas dar kartą kartojo, kad vyksiančiuose komitetuose yra kitoks reglamentas 

nei Savivaldybės tarybos posėdyje. Pasak jo, komitetuose nėra ribojamas laikas kalbėjimui, 

komitetuose esą daugiau žmonių, t. y. daugiau išsakoma nuomonių, galima labiau išdiskutuoti 

rūpimais klausimus. Pripažįsta žinąs, kad Savivaldybės taryboje valdantieji turės daugumą, tad buvo 

prašymas atsižvelgti į prašymą dėl narių skaičiaus komitetuose.  

Nesant bendro sutarimo dėl pateikto sprendimo priėmimo, A. Pečiulis kvietė tarybos narius 

balsuoti.  

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 14 (Andriejus Stančikas, Česlovas Kerpauskas, Jurgita 

Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, Algirdas Pečiulis, Laima Žilienė, 

Linas Ramanauskas, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Artūras Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas 

Šetkauskis), prieš – 8 (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas, 

Robertas Endrikas, Julius Nekrašas, Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas), susilaikė – 1 

(Marijus Kaktys). Balsavime dalyvavo – 23 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA: 

1. Sudaryti šiuos 6 komitetus X šaukimo Savivaldybės tarybos kadencijai: Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto; Kaimo reikalų; Kontrolės; Sveikatos ir socialinės apsaugos; Švietimo, kultūros 

ir sporto bei Vietos ūkio ir ekologijos. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-108 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė parengtą sprendimo projektą. Buvo siūloma 

patvirtinti 5 (penkių) komitetų X šaukimo Plungės rajono savivaldybės tarybos kadencijos sudėtis.  

Pasak jo, į Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto sudėtį siūloma įtraukti: Marijų Kaktį, 

Mindaugą Kauną, Ramūną Lydį, Algirdą Pečiulį, Adomą Zamulskį, Laimą Žilienę.  

Dirbti Kaimo reikalų komitete siūloma: Robertui Endrikui, Česlovui Kerpauskui, Tomui 

Mašeckiui, Andriejui Stančikui, Remigijui Striaupai. 

Į Sveikatos ir socialinės apsaugos komitetą siūloma įtraukti: Gintarę Drackienę, Giedrių 

Ramanauską, Jurgitą Latakienę, Liudą Skierų, Tadą Šetkauskį.  

Užimti Švietimo, kultūros ir sporto komiteto narių pareigas siūloma: Vidai Bondauskienei, 

Audriui Misiūnui, Juliui Nekrašui, Artūrui Urniežiui, Alinai Vičienei.  

Dirbti Vietos ūkio ir ekologijos komitete siūloma: Rimui Dužinskui, Rimantui Petkui, Linui 

Ramanauskui, Gediminui Stoniui.  

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Algirdas Pečiulis patikslino merą dėl Liudo Skieraus ir Gedimino Stonio delegavimo į 

komitetus. Pasak jo, kadangi minėti tarybos nariai nedalyvavo priesaikos ceremonijoje, jų deleguoti 

į komitetus negalima. A. Pečiulis siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui be išvardintų 

asmenų.  

Opozicijos lyderis M. Kaunas sakė, kad balandžio 20 dieną 8 val. elektroniniu paštu buvo 

gautas laiškas, kuriame buvo nurodytos komitetų sudėtys. Kalbėta, jog tos pačios dienos 14 val. 
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gautas elektroninis laiškas su prašymu deleguoti asmenis į komitetus. Pasak jo, jeigu jau yra 

nuspręsta, kokios bus komitetų sudėtys, tada būtų prašymas daugumos, kad ,,nebežaistų 

demokratijos“, ir pridūrė, jog nesutinka dėl narių paskirstymo komitetų sudėtyse.  

Tomas Mašeckis priminė apie savo nesutikimą būti deleguotam į Kaimo reikalų komitetą. 

Pasak jo, Vietos ūkio komitete yra laisva vieta, nes Savivaldybės tarybos posėdyje nedalyvauja 

Gediminas Stonys. T. Mašeckis pasiprašė būti deleguojamas į Vietos ūkio ir ekologijos komitetą bei 

norintis užimti Vietos ūkio komiteto pirmininko vietą.  

Meras, kreipdamasis į T. Mašeckį, sakė, kad Komiteto pirmininkus siūlo komitetų nariai.  

Tomas Mašeckis sako supratęs, kad dėl pirmininko posto „nesvajoti“, bet savo nuomonės, 

dėl noro dirbti  Vietos ūkio ir ekologijos komitete, nekeičiantis. Pasak jo, Kaimo reikalų komitete 

nedirbsiąs.  

Algirdas Pečiulis sakė, kad Tomo Mašeckio noras buvo išgirstas. Priminė, kad sprendimo 

projektas yra paruoštas ir kvietė tarybos narius balsuoti. 

Robertas Endrikas sakė, kad balsuoti už sprendimo projektą negalima, nes esą viename 

komitete yra daugiau žmonių negu vietų. Pasak jo, turėtų būti įvardintos tarybos narių pavardės dėl 

paskyrimo į tam tikrą komitetą.  

Audrius Klišonis klausė Roberto Endriko, kuriame komitete netelpa žmonės? Priminta, kad 

Politinis komitetas „Vieninga Plungė“ nedelegavo asmenų į komitetus, tuo tarpu Adomas Zamulskis 

kandidatūras pateikė. Kalbėta, jog, jeigu Tomas Mašeckis nesutinka būtį įrašytas į Kaimo reikalų 

komitetą, tai jis neturės galimybės dirbti jokiame kitame komitete, nes vietų juose nėra.  

Mindaugas Kaunas, atsižvelgęs į mero prašymą deleguoti žmones į komitetus, sakė jog į 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto sudėtį siūlomas Mindaugas Kaunas, Kaimo reikalų – 

Robertas Endrikas, Sveikatos ir socialinės apsaugos – Liudas Skierus, bet kadangi jo šiandien nėra, 

tai deleguoti jo negali, Švietimo, kultūros ir sporto – Vida Bondauskienė, Vietos ūkio ir ekologijos – 

Rimas Dužinskas ir Tomas Mašeckis.   

Meras, kreipdamasis į Mindaugą Kauną sakė, kad reikia laikytis kvotų nustatymo dėl 

paskiriamų asmenų komitetuose. Pasak jo, Vietos ūkio ir ekologijos komitete yra 4 Savivaldybės 

tarybos nariai, t. y. 3 daugumos atstovai ir 1 mažumos atstovas. Toliau kalbėjęs meras prašė 

Mindaugo Kauno, kad būtų pasiūlytas 1 tarybos narys į šį Komitetą.  

Mindaugas Kaunas sakė išgirdęs mero prašymą. Jo teigimu, komitetų sudėtys neatitinka to, 

kas buvo nurodyta elektroniniu paštu siųstame laiške. Klausta, kas nustatė kvotas, kiek narių turi 

būti tam tikrame komitete ir jų paskirstymą daugumos ir mažumos atžvilgiu. Pasigesta bendro 

susitarimo. Opozicijos lyderis patikslino anksčiau minėtą teismo nutarties išaiškinimą, kad 

mažumos naudai kvotos gali būti didinamos.   

Meras sakė, kad šitą teismo nutartį išaiškino pirmos instancijos teismas. 

Algirdas Pečiulis kvietė tarybos narius balsuoti. 

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 18 (Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas, 

Rimantas Petkus, Marijus Kaktys, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Česlovas Kerpauskas, 

Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, Algirdas Pečiulis, Laima 

Žilienė, Linas Ramanauskas, Audrius Misiūnas, Artūras Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas 

Šetkauskis), prieš – 5 (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas, 

Robertas Endrikas). Balsavime dalyvavo – 23 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-109 pridedamas).   

 

Algirdas Pečiulis, prieš pradedant svarstyti 8 posėdžio darbotvarkės klausimą, siūlė 

paskelbti penkių minučių pertrauką, kad susirinktų patvirtintų komitetų nariai, apsitartų ir pateiktų 

tarybai siūlomų pirmininkų ir pavaduotojų kandidatūras. A. Pečiulis įvardino komitetus ir jų 

nariams sakė rinktis Plungės rajono Savivaldybės nurodytose salėse. 

Robertas Endrikas sakė, jei buvo numatyti komitetų posėdžiai, tai turėjo būti įtraukta į 

darbotvarkę.  

Adomas Zamulskis klausė, ar galima siūlyti žmonių kandidatūras į komitetų pirmininkus ar 

pirmininkų pavaduotojus, kurių šiandien nėra ir nedavė priesaikos.  
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Algirdas Pečiulis informavo, kad jie ir nėra įtraukti į komitetų sudėtį.  

Algirdas Pečiulis paskelbė dešimties minučių pertrauką.   

Po pertraukos posėdis vyko toliau. 

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų pirmininkų ir komitetų 

pirmininkų pavaduotojų paskyrimas. 

Komitetų nariai informavo, jog į Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkus 

siūloma skirti Algirdą Pečiulį, o pavaduotoju – Ramūną Lydį; Kaimo reikalų komiteto pirmininku – 

Andriejų Stančiką, pavaduotoją – Česlovą Kerpauską; Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto 

pirmininku – Tadą Šetkauskį, pavaduotoją – Jurgitą Latakienę, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

pirmininku – Audrių Misiūną, pavaduotoju – Artūrą Urniežių; Rimantas Petkus informavo, kad dėl 

pateisinamos priežasties šiandien tarybos posėdyje nedalyvauja vienas Vietos ūkio ir ekologijos 

komiteto narys, tad siūlė komiteto pirmininką ir pavaduotoją išrinkti kitame Savivaldybės tarybos 

posėdyje.  

Rimas Dužinskas sakė nesuprantąs, „kurie tarybos nariai nedalyvauja“. Pasak jo, visi 

šiandien prisiekę tarybos nariai dalyvauja posėdyje ir prašė atkreipti dėmesį, į tai, kad Tomas 

Mašeckis prašėsi į Vietos ūkio ir ekologijos komiteto sudėtį. Kreipdamasis į merą, Rimas Dužinskas 

sakė, kad įtraukus T. Mašeckį į Vietos ūkio ir ekologijos komiteto sudėtį, būtų visi 4 nariai ir būtų 

galimybė išsirinkti komiteto pirmininką ir pirmininko pavaduotoją.  

Algirdas Pečiulis sakė suformuoti komitetus yra dviejų mėnesių terminas ir žadėjo, kad tai 

bus padaryta. Toliau kalbėjęs, A. Pečiulis priminė deleguotiems komiteto pirmininkams, jog privalo 

užpildyti Vidaus reikalų ministro patvirtintos formos deklaraciją, joje pateikdami duomenis dėl 

atitikties nepriekaištingos reputacijos reikalavimams.  

Deklaracijos buvo pateiktos merui.   

Algirdas Pečiulis kvietė tarybos narius balsuoti. 

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 18 (Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas, Julius 

Nekrašas, Marijus Kaktys, Andriejus Stančikas, Česlovas Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė 

Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, Algirdas Pečiulis, Laima Žilienė, Linas 

Ramanauskas, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Artūras Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas 

Šetkauskis), susilaikė – 4 (Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Tomas 

Mašeckis). Balsavime dalyvavo – 22 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-110 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas sakė, kad Kontrolės komiteto formavimui yra pritarta, todėl, kaip 

opozicijos (mažumos) atstovas ir opozicijos lyderis, turintis teisę deleguoti Kontrolės komiteto 

pirmininką. Toliau kalbėjęs M. Kaunas perskaitė pranešimą: „Mes, žemiau pasirašę X šaukimo 

Plungės rajono savivaldybės tarybos „Vieninga Plungė“ ir Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių 

demokratai frakcija, pasiskelbusi opozicija, mažuma nariai pareiškiame, kad vadovaudamiesi LR 

vietos savivaldos įstatymo 20 straipsnio 2 punktu, deleguojame Savivaldybės tarybos narį Adomą 

Zamulskį į Kontrolės komiteto pirmininkus.“  

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto sudarymas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Meras informavo, kad į Kontrolės komiteto sudėtį siūlo: 

LR „Liberalų sąjūdis“ – Jurgitą Latakienę.  

Socialdemokratų partija – Tadą Šetkauskį.  

Politinis komitetas „Vieninga Plungė“ – Mindaugą Kauną.  

Tėvynės Sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratai – Adomą Zamulskį.  

Kontrolės komiteto pirmininku – Savivaldybės tarybos narį Adomą Zamulskį.  

Algirdas Pečiulis į Kontrolės komiteto pirmininko pavaduotojus pasiūlė Tadą Šetkauskį.  

Adomas Zamulskis, kreipdamasis į tarybos narius, sakė, kad į Kontrolės komiteto 

pirmininko pavaduotojo kandidatūrą siūlo Mindaugą Kauną.  



12 

 

Algirdas Pečiulis padėkojo Adomui Zamulskiui už teikiamą kandidatūrą, bet remiantis 

Vietos savivaldos įstatymu, Kontrolės komiteto pavaduotojas skiriamas Savivaldybės tarybos 

daugumos siūlymu. Pasak jo, Kontrolės komiteto pirmininku siūlomas Savivaldybės tarybos narys 

Adomas Zamulskis, pavaduotojas – Tadas Šetkauskis.  

Algirdas Pečiulis kvietė tarybos narius pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Pasiūlytoms kandidatūroms pritarta bendru sutarimu. 

Adomas Zamulskis nepriekaištingos reputacijos deklaraciją įteikė merui.  

NUSPRĘSTA.  

1. Sudaryti iš Savivaldybės tarybos narių Kontrolės komitetą X šaukimo Plungės rajono 

savivaldybės tarybos įgaliojimų laikui šios sudėties: Jurgita Latakienė, Lietuvos Respublikos 

liberalų sąjūdžio frakcijos deleguota Savivaldybės tarybos narė; Andriejus Stančikas, Lietuvos 

valstiečių ir žaliųjų sąjungos sudarytos grupės deleguotas Savivaldybės tarybos narys; Mindaugas 

Kaunas, Politinio komiteto „Vieninga Plungė“ frakcijos deleguotas Savivaldybės tarybos narys; 

Tadas Šetkauskis, Lietuvos socialdemokratų partijos sudarytos grupės deleguotas Savivaldybės 

tarybos narys; Adomas Zamulskis, Tėvynės sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų frakcijos 

deleguotas Savivaldybės tarybos narys.  

2. Paskirti Kontrolės komiteto pirmininko pavaduotoju Tadą Šetkauskį, Savivaldybės 

tarybos narį, deleguotą nuo Lietuvos socialdemokratų partijos sudarytos grupės. 

3. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-111 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos narių delegavimas į Telšių regiono plėtros tarybos 

Kolegiją ir įgaliojimų suteikimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Meras informavo, jog pagal įstatymą į Telšių regiono plėtros tarybos Kolegiją yra 

deleguojamas Savivaldybės meras bei 2 (du) Savivaldybės tarybos nariai, vienas jų daugumos 

atstovas, kitas – mažumos. Pasak jo, daugumos atstovai siūlo Ramūno Lydžio kandidatūrą.  

Vida Bondauskienė pasiūlė Mindaugo Kauno kandidatūrą.  

Pasiūlytoms kandidatūroms pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA:  

1. Deleguoti į Telšių regiono plėtros tarybos Kolegiją Savivaldybės tarybos narį Mindaugą 

Kauną ir Savivaldybės tarybos narį Ramūną Lydį. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-112 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Atstovų į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą išrinkimas.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Meras informavo, jog į Lietuvos savivaldybių asociacijos suvažiavimą yra deleguojamas 

Savivaldybės meras bei 2 (du) Savivaldybės tarybos nariai. Toliau kalbėjęs A. Klišonis sakė, kad, 

remiantis Lietuvos Asociacijos įstatais, yra deleguojami daugiausiai rinkėjų balsų gavusios politinės 

partijos ar komitetai. Pabrėžė, kad šiuo atveju yra konkrečiai įvardinta LR „Liberalų sąjūdis“, kuris 

deleguoja Jurgitą Latakienę bei politinis komitetas „Vieninga Plungė“ , kuris siūlė Mindaugo Kauno 

kandidatūrą.   

Pasiūlytoms kandidatūroms pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Į Lietuvos savivaldybių asociacijos organizuojamus suvažiavimus X šaukimo Plungės 

rajono savivaldybės tarybos įgaliojimų laikui deleguoti tarybos narę Jurgitą Latakienę, išrinktą 

pagal Lietuvos Respublikos Liberalų sąjūdžio sąrašą, bei tarybos narį Mindaugą Kauną, išrinktą 

pagal politinio komiteto „Vieninga Plungė“ sąrašą. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-113 pridedamas). 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė  
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 1 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-04-21  

 

Airida Montvydienė              - Žemės ūkio skyriaus vedėja, 

Arvydas Liutika                     - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,  

Arūnas Jurkus                         - Stalgėnų seniūnijos seniūnas, 

Daiva Mažeikienė                  - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Daiva Zablockienė                 - Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorė, 

Dalia Venskienė                     - Protokolo skyriaus specialistė 

Dalius Pečiulis                       - Administracijos patarėjas, 

Danutė Jarašiūnienė               - savivaldybės kontrolierė, 

Danutė Repšienė                    - Alsėdžių seniūnijos seniūnė, 

Dovilė Brasaitė                       - Žemaičių Kalvarijos seniūnijos seniūnė. 

Genovaitė Pečkauskienė        - Buhalterinės apskaitos skyriaus vedėja, 

Gintautas Rimeikis                - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Ilona Meškauskienė               - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Jolanta Puidokienė                 - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Jovita Šumskienė                   - Protokolo skyriaus vedėja,  

Judita Kaveckienė                  - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Kristina Černeckienė             - Centralizuoto vidaus audito skyriaus vedėja, 

Linas Rimeikis                       - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas,  

Martyna Piekuvienė               - Protokolo skyriaus specialistė, 

Nijolė Gurčinė                       - Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos vyr. specialistė, 

Oresta Gerulskienė                 - savivaldybės gydytoja, 

Robertas Šimkus                    - Platelių seniūnijos seniūnas, 

Rūta Jonušienė                       - Babrungo seniūnijos seniūnė, 

Simona Arytė-Lauciuvienė     - Šateikių seniūnijos seniūnė, 

Tomas Jocys                           - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Vida Saukalienė                     - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Virginija Jonauskienė            - Civilinės metrikacijos skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas                      - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė                 - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

 

____________________________________ 

 

 

 

 
 


